
Protokół nr 25/XXV/08
z nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 20 listopada 2008r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia -15.30
Godzina zakończenia -15.50

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.

-  odczytanie  wniosku  Burmistrza  Miasta  w  sprawie  zwołania  nadzwyczajnej  sesji  Rady 
Miejskiej 

Ad.1. Otwarcie sesji i powitanie gości.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. 
Powitał  radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w sesji 
uczestniczy 21 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. 
(lista obecności - zał. nr 1 do protokołu) Odczytał wniosek Burmistrza Miasta w sprawie zwołania 
nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  (wniosek – zał. nr 2 do protokołu)

Proponowany porządek obrad:
2. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r. 
b) zmiana Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005 - 2008 
c)  w  sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do  wydania  w  roku  2009  nowych  licencji  na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda  
3. Zakończenie obrad.

Ad.2. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2008.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – w dniu 21 listopada br. mija termin złożenia wniosku o 
dofinansowanie  zadania  dot.  budowy drogi  na  Górę  Anny w  związku  z  powyższym  zachodzi 
konieczność  podjęcia  uchwały  o  zabezpieczeniu  środków  finansowych  na  realizację 
wnioskowanego projektu.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – czy w projekcie uchwały poprawnie wpisano 
nazwę zadania „Góra Anny” nie powinno być „Góra Świętej Anny” ?

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – zapis jest poprawny, jest to nazwa ulicy – Góra Anny.

Radny Piotr Wróbel - Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Janusz Staniocha – Komisja Porządku Publicznego i Komunikacji pozytywnie zaopiniowała 



projekt uchwały.

Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 198/XXV/08

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2008r.

b)  zmieniająca  uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu 
uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – projekt uchwały jest konsekwencją podjęcia przez Radę 
uchwały dotyczącej zmian w budżecie, polega na wprowadzeniu zadania Remont nawierzchni drogi  
gminnej ul. Góra Anny w Nowej Rudzie do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Janusz Staniocha - Komisja Porządku Publicznego i Komunikacji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.

Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt 
uchwały  zmieniający  uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 199/XXV/08

zmieniającą  uchwałę  Nr  234/XXVIII/05  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2005-2008.

c)  w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania w roku 2009 nowych licencji na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  bądź  zapytania  do  projektu 
uchwały w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania w roku 2009 nowych licencji na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – zgodnie z ustawą o transporcie drogowym nie później 
niż  do  30  listopada  Rada  określa  liczbę  przeznaczonych  do  wydania  nowych  licencji  na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie gminy na kolejny rok kalendarzowy.

Radny Janusz Staniocha - Komisja Porządku Publicznego i Komunikacji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.



Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie określenia liczby przeznaczonych do wydania w roku 2009 nowych licencji na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 2 
„wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 200/XXV/08

w  sprawie  określenia  liczby  przeznaczonych  do  wydania  w  roku  2009  nowych  licencji  na  
wykonywanie transportu drogowego taksówką na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 
                            
Ad. 10. Zakończenie obrad.

W związku  z  brakiem głosów  i  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
zamknął XXV nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 


	Godzina rozpoczęcia		-15.30

